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BESTUUR CDA afdeling Coevorden 
 
Voorzitter     C.J. van der Lans 
   Hoofdstraat 5, 7851 AA Zweeloo 
   Telefoon 06-46202089 
   E-mail: cda@ceesvanderlans.nl 
 
Vice-voorzitter:  H.J.M. Morskieft 
  Hoofdstraat 126, 7755NN Dalerveen 
  Telefoon 0524-291542 
  E-mail: info@deknoef.nl 
 
Secretaris:  M.D. Kiers-Bouwes 
                           Oude steeg 4-6, 7863 PG Gees 
                           Telefoon 0524 -581618 
                           E-mail: t.kiers@hollandmediair.nl 
 
Penningmeester:  G.. Weitkamp 
                            De Hullen 9, 7846 TB Noord-Sleen 
                            Telefoon 06 2904 7921 
                            E-mail: gerard@weitkampvof.nl  
   
Adviseur:    G.J. Zuur 
   Tramakker 20, 7861 AW  Oosterhesselen 
   Telefoon 0524-582071 
   E mail: gzuur@drentsparlement.nl 
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Van de Voorzitter  
Door Cees van der Lans 

 

De zomer is voorbij en het nieuwe politieke jaar is inmiddels  
alweer begonnen. Nog slechts 12 weken tot aan het Kerstfeest 
(op het moment van schrijven) alwaar we elkaar weer vrede 
op aarde wensen. Zoals ik ook al schreef in mijn voorwoord 
van de uitgave april, is de vrede in de wereld ver te zoeken. 
Oekraïne en Rusland zijn nog voortdurend in oorlog en de  
conflicten in het Midden-Oosten zijn alleen maar aan het  
escaleren. Juist daar waar ons geloof zijn oorsprong vond.  
Laten we bidden dat alle betrokkenen tot inzicht komen en  
de vrede uiteindelijk zullen herstellen. Vooralsnog ben ik  
daar pessimistisch en bezorgd over. 

In Den Haag is het met de coalitie ook niet koek en ei.  
Hoelang houdt deze coalitie het vol? Zijn nieuwe verkiezingen 
in aantocht en is dat wat Nederland wil? Ik geloof het niet, 
maar zolang de PVV en NSC alleen maar hun eigen gelijk willen 
profileren is het risico zeer wel aanwezig. 

Daar in tegen doet het CDA het landelijk weer in een  
opgaande weg in de peilingen. Met Henri Bontenbal hebben 
wij een positieve partijleider die het ware CDA geluid laat  
horen, wat veel mensen aanspreekt en doet terugkeren naar 
het CDA. 

Gelukkig is het in onze eigen gemeente een stuk rustiger.  
Geen over straat rollende en vechtende coalitie partners,  
maar rust en overleg. Alhoewel er best wel een aantal dossiers 
zijn die gevoelig en ingewikkeld zijn. 
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Onze fractie en wethouder doen echter en goed werk  
en dat mag ook vermeld worden. 

Vanuit het bestuur is er de afgelopen zomerperiode niet veel 
gebeurd, hoewel we niet stil hebben gezeten. Het overleg met 
Borger-Odoorn en Emmen gaat weer verder ( 9 oktober) en 
daar zal het centrale thema de gemeenteraadsverkiezingen 
2026 zijn. 

Want we gaan weer richting verkiezingen voor de  
gemeenteraad (maart 2026) en als bestuur zijn wij voorzichtig 
begonnen met de voorbereidingen. We zoeken kandidaten 
voor op de kieslijst maar ook nog steeds een campagneleider. 
We zijn voornemens om enkele avonden volgend jaar te  
organiseren waar u zich kan laten voorlichten wat raadswerk 
nu precies inhoud. 

U ziet de uitnodiging t.z.t. verschijnen. 

Heeft u vragen of opmerkingen of goede tips, aarzel dan niet 
om mij te bellen (06-46202089). 

 
Uw voorzitter, 
Cees van der Lans 
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Bij deze uitgave: 
 
Voor u ligt de nieuwe uitgave van het contactblad  
CDA-Coevorden. In deze editie vind u een bijdrage van  
onze bestuursleden en komen de Provinciale Staten en  
Waterschap aan bod. Ook kunt u het verslag van de  
Algemene Ledenvergadering van de afgelopen periode  
teruglezen. Wij wensen u veel leesplezier toe. 

 
De redactie. 
 
Redactie ledencontactblad 
Hanneke ter Veld   
Anssenstraat 22    
7841 EB Sleen 
Telefoon 0591-367795 
E-mail: hjterveld@hotmail.com 

Helma Morskieft   
Hoofdstraat 126    
7755 NN Dalerveen 
Telefoon 0524-291542 
E-mail: info@deknoef.nl 
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Van de Bestuurstafel  
Door Tineke Kiers 
 
Het lijkt nog niet zo heel lang geleden,  
dat ik de bijdrage voor het contactblad  
in april heb ingeleverd en toch ligt dat 
moment al weer geruime tijd achter ons. 
Onze redactrice kwam een week geleden 
met het verzoek om een bijdrage aan te 
leveren voor de uitgave in november 2024. 

Net terug van zomervakantie en we zitten al in de herfst,  
zo lijkt het. Ik heb het gevoel dat we dit jaar maar een korte  
zomer hebben gehad. Veel regen afgewisseld met een paar 
warme tot hete dagen. Het weer lijkt een afspiegeling van  
de politiek tegenwoordig. 

Wat hebben wij sinds april als bestuur van het CDA gedaan om 
alles in en rondom de partij soepel en goed te laten verlopen. 

Daarvoor heb ik de notulen van de bestuursvergaderingen  
er nog maar eens op nagelezen en ik kwam tot de conclusie,  
dat wij in rustiger vaarwater terecht zijn gekomen. 

In de vorige uitgave heb ik kort verslag gedaan van onze  
algemene voorjaarsleden-vergadering, gehouden op 25 maart 
2024 in Coevorden. Als gastspreker was onze burgemeester 
Renze Bergsma aanwezig. Deze week 2 oktober stond er een 
mooi interview met hem in de Coevorder Courant. Bergsma  
is inmiddels alweer drie jaar onze burgemeester.  
In het interview geeft hij een inkijkje in zijn werk als  
burgervader van onze gemeente, wat hij ook deed tijdens onze 
Algemene Ledenvergadering. Alsof dat nog niet genoeg is, 
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houdt hij ons op zijn Facebook-account wekelijks op de hoogte 
van zijn activiteiten. Als lezer merk je dan dat er toch wel heel 
veel gebeurt binnen onze gemeente, zowel binnen als buiten 
de Raad. Het verslag van onze vergadering van 25 maart 2024 
treft u verderop in dit contactblad aan. 

Het bestuur is op dit moment al begonnen met  
de voorbereidingen voor de komende  
Gemeenteraadsverkiezingen in maart 2026.  
Wij willen met een lijst uitkomen, waarop  
minimaal tien namen staan vermeld van personen die  
verspreid wonen over de gehele gemeente Coevorden.  
Namen van mensen die belangstelling en tijd hebben om 
zich in te zetten voor de gemeentelijke politiek, in het  
bijzonder voor het CDA. Als je inspraak en invloed wil  
uitoefenen op belangrijke zaken aangaande de  
gemeentepolitiek dan is dit mogelijk iets voor jou.  
De gemeenteraadsvergaderingen kun je volgen via internet  
en de agenda staat zowel op de website van de gemeente  
alsook in de Coevorder Courant. 

Ons bestuur wil de komende tijd een informatieve bijeenkomst 
organiseren samen met de buurgemeenten Emmen en  
Borger-Odoorn om nieuwe kandidaten te werven en mensen 
te interesseren voor het mooie ambt van gemeenteraadslid. 
Als je nadere informatie wilt over wat het werk inhoudt, neem 
dan eens vrijblijvend contact op met onze huidige fractieleden. 
Hun adressen kun je vinden in dit contactblad en ook via de 
gemeentelijke website. 
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Over de website van CDA-Coevorden gesproken, deze werd tot 
1 oktober 2024 beheerd door Karin-Heeling-Uenk.  
 
Sinds 1 oktober 2024 heeft zij het beheer overgedragen aan 
Maikel Groot uit Sleen. Als je iets wilt plaatsen op onze website 
of wilt reageren dan kun je met hem contact opnemen via zijn 
e-mailadres: mail@maikelgroot.nl. 

Karin: namens ons allen bedankt voor jouw inzet en Maikel 
veel succes met het beheer. 

Tevens zijn wij op zoek naar leden die ons willen bijstaan de 
campagneactiviteiten te organiseren. Wij willen onder andere 
werkbezoeken gaan brengen aan diverse organisaties en/of 
bedrijven om zo op de hoogte te worden gebracht van wat er 
daar speelt en leeft en waar behoefte aan is om goed te  
kunnen blijven functioneren. 

Op zaterdag 9 november 2024 vinden in de nieuwe  
Buitensociëteit te Zwolle het CDA-partijcongres en de  
Dag van de Christendemocratie plaats. Alle leden zijn hiervoor 
uitgenodigd. Het partijcongres wordt gehouden in de ochtend 
van 10.00 – 12.00 uur. 

De Dag van de Christendemocratie begint dan vanaf  
13.00 uur. Sabine Uitslag is de dagvoorzitter en sprekers zijn 
Jan Peter Balkenende, Ad van Nieuwpoot, Bastiaan Ragas  
en Henri Bontenbal. Verder zijn er workshops, talkshows en 
ontmoetingen samengesteld door het Wetenschappelijk  
Instituut. “Samen op weg naar een verantwoordelijke  
samenleving!” 
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Je kunt je hiervoor aanmelden tot en met dinsdag 5 november 
2024 12.00 uur. 

Misschien is het je opgevallen dat het CDA-Coevorden een 
nieuw e-mailadres heeft, waar je al jouw zorgen, opmerkingen 
en vragen kwijt kunt, zowel aan bestuur, alsook de  
CDA-raadsfractie en Statenfractie. Het e-mailadres is:  
info@coevorden.cda.nl 

Tot Slot: 

In mijn vorige bijdrage heb ik al gewezen op de diverse  
dreigingen in de wereld op het gebied van Oorlog en Vrede.  
Ik sprak toen de hoop uit dat de wereldleiders van nu hun  
invloed zouden uitoefenen en zorgvuldig met deze situatie  
om zouden gaan om de boel niet verder te laten escaleren. 
Deze dreiging en spanningen zijn in plaats van afgenomen  
alleen maar toegenomen. Ik spreek nu de wens uit, dat wij 
allen een vredige Kerst kunnen vieren en dat het voor ieder 
een gezond en gezegend 2025 mag worden. 

 

 
Namens het CDA-bestuur van Coevorden. 
Tineke Kiers, secretaris 
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Van CDA Coevorden 
Door Helma Morskieft 
 
Thanksgiving 
 
Onlangs zaten we met ons gezin voor de TV een Amerikaanse 
Netflix serie te kijken. Deze aflevering speelde zich op en rond 
Thanksgiving af. Waarop de vraag werd gesteld wat er nu  
eigenlijk precies gevierd wordt met Thanksgiving.  
Leve het internet want we waren er gauw uit.  
 
Oorspronkelijk stamt Thanksgiving uit 1621. In dat jaar  
vierden de ‘Pilgrim Fathers’, oftewel de eerste Engelse  
pelgrims, groot feest. Zij stichtten in 1621 namelijk hun  
nederzetting in Plymouth, Massachusetts, en hadden ook  
nog eens een goede oogst. Pas veel later, in 1864, werd 
Thanksgiving een nationale feestdag. En die extra vrije dag 
danken de Amerikanen aan president Abraham Lincoln.  
Hij wilde tijdens de Amerikaanse burgeroorlog namelijk een 
dag van de dankzegging inlassen. Een dag om stil te staan bij 
de alledaagse dingen en God dankbaar te zijn. Deze dag wordt 
op de vierde donderdag in november gevierd.  
 
Thanksgiving heet ook wel ‘Turkey Day’. Aangezien  
feestgangers vooral gevulde kalkoenen eten tijdens het 
Thanksgiving-diner. Daarbij is er sinds het presidentschap  
van John F. Kennedy de traditie ontstaan waarbij elk jaar  
één kalkoen de dans ontspringt. Nog altijd spaart de huidige  
president een levende kalkoen. En die wordt uitgeroepen tot 
de National Thanksgiving Turkey.    
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Als ik eerlijk ben vind ik dat ons land al meer dan genoeg  
Amerikaanse gewoonten heeft overgenomen. Halloween, 
Black Friday (de zogenaamde “koopjesdag” na Thanksgiving) 
en een Gender Reveal Party (waar tijdens de zwangerschap 
het geslacht van de baby bekend wordt gemaakt). Stuk voor 
stuk tradities die wat mij betreft zo de prullenbak in mogen. 
Maar het idee van Thanksgiving spreekt mij heel erg aan.  
 
We hebben genoeg te vieren in november en december, dat is 
waar.  Maar een dag waarbij de dankbaarheid centraal staat 
lijkt me heel bijzonder. Het behoeft geen nadere toelichting 
dat we aan slecht nieuws en ellende genoeg om te oren  
krijgen. Oorlogen, natuurrampen, klimaatkwesties, en dan 
houd ik het rijtje nog kort. Ik weet niet hoe het u vergaat maar 
ik merk dat ik al het slechte nieuws wel een beetje filter.  
 
Ook het politieke klimaat in Nederland is niet zodanig dat hier 
ballonnen en slingers bij passen. Het nieuwe kabinet zou alles 
anders doen. In dat opzicht hebben ze wel gelijk gekregen. Ze 
doen het inderdaad anders maar ik kom er achter dat anders 
in dit geval geen verbetering betreft. Het CDA voert oppositie 
en het laat gelukkig weer eens in woord en daad zien waar  
het christendemocratisch gedachtengoed om draait. Een  
lichtpuntje in de slangenkuil in Den Haag.  
 
Even weer terug naar Thanksgiving; in Amerika is het een  
nationale feestdag die groots gevierd wordt. Dat hoeven  
wij natuurlijk niet klakkeloos over te nemen. We kunnen heel 
goed in onze eigen kring stil staan bij al het goede en moois 
dat ons overkomt. Was dankbaarheid tot een paar jaar  
geleden vooral een oubollige (christelijke) waarde, het is weer 
helemaal hip. Blijkbaar moet het eerst slechter gaan voordat 
wij ons realiseren dat wij het eigenlijk best goed hebben. 
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In allerlei artikelen, filmpjes en apps wordt dankbaarheid weer 
met liefde omarmt. Ik citeer uit een artikel: “Dankbaarheid 
betekent dat je ergens blij mee bent en hierbij stil staat.  
Het starten met dankbaarheid helpt je positief te zijn. Het is 
een manier om je bewust te worden van de mooie dingen in 
het leven en met name jouw leven. Uit diverse onderzoeken 
is gebleken dat dankbaar voor iets zijn en hier bewust van  
te worden zorgt voor verbetering van mentale en fysieke  
gezondheid. Dankbaarheid laat je positiever naar het leven 
kijken, het maakt  gelukkiger, werkt stress verlagend.”   
Kortom, redenen genoeg om weer eens “ouderwets” dankbaar 
te zijn. Ik nodig ons allen uit om op een gepaste tijd en manier 
een moment stil te staan bij het goede en mooie wat ons leven 
zo zinvol en bijzonder maakt.  
 
Een dankbare groet van Helma Morskieft  
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Provinciale Staten  
Door Gertjan Zuur 

Bijna halverwege de nieuwe  
bestuursperiode Provinciale Staten  
Drenthe 

Als u deze bijdrage leest, zullen we  
richting het einde van 2024 gaan.  
Dat betekent ook dat we binnenkort 
halverwege deze bestuursperiode zijn 
aanbeland. De coalitiepartijen (BBB, VVD, PvdA en CDA)  
hebben afgesproken dan een tussenevaluatie uit te voeren.  
Ik ben benieuwd hoe we deze noviteit vorm en inhoud gaan 
geven. Maar nu eerst naar wat er sinds april 2024 is gebeurd 
in de Provinciale Staten van Drenthe. 

De vorige aflevering verhaalde ik over de behandeling van de 
eerste financiële uitwerking van het Bestuurs- of coalitieak-
koord. Dit leidde toen tot een motie van treurnis, ingediend 
door  
een aantal oppositiepartijen, die overigens niet op een  
meerderheid kon rekenen. Maar het was wel uniek in de  
historie van de Drentse Staten. De behandeling van de  
tweede financiële uitwerking, gepland in juli 2024, werd toen 
al door mij aangekondigd. En ook die behandeling verliep  
historisch. De gedeputeerde kon toen namelijk ook niet  
alle financiële twijfels en zorgen bij een groot deel van de  
oppositie wegnemen. Dat werd ook veroorzaakt door  
verschillende verwachtingen ten aanzien van deze uitwerking. 
Een aantal partijen had verwacht dat op dat moment een  
gezond financieel perspectief voor de komende jaren zou 
worden geschetst. Maar de tweede uitwerking beperkte zich 
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tot de financiële vertaling van de beleidsvoornemens voor de 
komende jaren. En daarnaast beloofde de gedeputeerde van 
financiën in het najaar 2024 te komen met een voor 2025  
sluitende begroting, met een financieel perspectief voor de 
jaren erna. De gedeputeerde gaf daarbij aan dat het college 
vooralsnog vertrouwt op een positieve uitkomst van de  
beoogde herverdeling van het provinciefonds richting het  
ravijnjaar 2026. De besluitvorming over deze herverdeling is 
door de landelijke verkiezingen en de lange formatieperiode 
fors vertraagd. Snelle besluitvorming is wel wenselijk, omdat 
Drenthe anders afstevent op een stevig financieel tekort in 
2026 en de jaren erna. De beoogde herverdeling, waarover 
dus nog besluitvorming moet plaatsvinden, zou voor Drenthe 
een fors hogere bijdrage vanuit het provinciefonds betekenen. 
Gehoopt wordt dat hier richting het einde van het meer  
(en hopelijk positieve) duidelijkheid over is. Dat was voor  
een aantal (oppositie)partijen echter onvoldoende,  
waarna een motie van afkeuring volgde. Deze kreeg echter  
onvoldoende steun om aangenomen te worden. Maar helaas 
wel weer opnieuw een unicum in de historie van Drenthe. 

Ik zou het bijna vergeten, maar onder de beleidsvoornemens 
genoemd in de uitwerkingen die op geld zijn gezet, zijn  
inmiddels diverse beleidsnotities tot stand gekomen.  
Daarin worden de initiatieven en voornemens beschreven  
die het college de komende jaren gaat ontplooien in Drenthe. 
Genoemd kunnen worden onder andere de Energieagenda,  
de Sociale Agenda, de Cultuurnota en de Agenda Recreatie  
en Toerisme. Onderweg is nog de Economische agenda, deze 
komt in september/oktober aan de orde. Mooie stukken, waar 
we als CDA, soms met een enkele kanttekening of aanvulling, 
volledig achter kunnen staan. 
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Op het gebied van de landbouw is het momenteel landelijk 
weer, en eigenlijk nog steeds, onrustig. Dit nu weer vanwege 
het schrappen van het NPLG (Nationaal Programma Landelijk 
Gebied). Wat dat betekent voor het DPLG (de Drentse variant) 
is ruimschoots aan de orde gekomen in de Drentse Staten.  
De hieronder liggende of nevendoelstellingen voor lucht,  
bodem en water blijven in stand. Het Drentse college is dan 
ook voornemens vooralsnog door te gaan op de ingeslagen 
weg. Dat betreft de beoogde gebiedsprocessen. Wij volgen 
actief de route die door het college in dit dossier wordt gelo-
pen. 

Wat ons inmiddels ook stevig bezighoudt, is het voornemen 
van Defensie voor het uitbreiden van oefengebieden en  
opslaglocaties voor munitie. Ik heb persoonlijk ervaren dat  
de presentaties die hierover zijn gehouden door Defensie  
forse indruk op mij maakten. Enerzijds vanwege het feit dat  
de oorlog en de dreiging op deze wijze wel erg dichtbij 
(‘in je achtertuin’) komt. Anderzijds ben ik ook geraakt door  
de impact die deze uitbreiding kan (en wellicht zal) hebben  
op de persoonlijke levensomgeving van sommige inwoners  
van Drenthe. Het zal je maar gebeuren dat je ziet dat je  
woonhuis of bedrijf ligt in een op een kaartje getekende  
cirkel als mogelijke nieuwe defensielocatie. Ik kan me  
voorstellen dat je hier als direct betrokkene slapeloze nachten 
van hebt.  

In de Drentse Staten zullen we ons hard maken voor de  
belangen van onze inwoners en bedrijven in dit dossier.  
We zullen echter ook oog moeten hebben voor de  
noodzakelijke behoefte van Defensie, maar zien in dit kader 
ook andere mogelijkheden. Die zullen we dan ook onder de 
aandacht brengen. 



 17 

Tot slot wil ik het eerder dit jaar gehouden Burgerberaad inza-
ke Wonen noemen. Hoewel we eerder als CDA toch wel wat 
huiverig stonden ten aanzien van dit instrument, hebben we 
de uitwerking met interesse en belangstelling gevolgd. Het 
was een bijzonder proces met 150 positief ingestelde Drentse 
inwoners. De uitkomsten worden in september/oktober  
besproken in de Staten. De verwachting is dat het college  
de opdracht krijgt om te adviezen te beoordelen op hun  
uitvoerbaarheid en waar mogelijk verder uit te werken en 
te vertalen in beleid. 

Tot zover de ontwikkelingen in het Provinciehuis van Drenthe. 

Hartelijke groet, 

Gertjan Zuur 
Lid van de Provinciale Staten van Drenthe 
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Het Waterschap. 
Door Ruud Wilting 
 
Inmiddels zijn wij weer een half jaar  
verder in de tijd en ook bij Vechtstromen  
zijn er in deze periode een aantal zaken 
gewijzigd. Om te beginnen met het  
bestuurlijke gebeuren. 
Bij de BBB heeft een afsplitsing plaats 
gevonden. Twee BBB-bestuursleden zijn uit de fractie van de 
BBB gestapt en gaan verder onder de partijnaam Helder. 
Het betreft o.a. de dagelijkse bestuurder die eind vorig jaar is 
weggestemd. De coalitie komt niet in gevaar. Maar met een 
meerderheid van 14 van de 27 bestuursleden 
is het een krappe meerderheid. 
 
Waar wordt allemaal aan gewerkt: 
* Aan de KRW (Kader Richtlijn Water)  
  wordt stug doorgewerkt met als einddoel  
  om in 2027 aan de gestelde eisen te voldoen,  
  maar dat zal een moeilijke klus worden. 
*   Verder heeft het algemeen bestuur een financiële  
  meer-jaren planning vastgesteld. In deze planning     
  wordt 90 miljoen extra beschikbaar gesteld voor het  
  vernieuwen en verbeteren van een aantal  
  rioolwaterzuiveringen en voor overige zaken,  
  zodat deze ook voldoen aan  doelstellingen van de    
  KRW. Fosfaat en stikstof zijn zaken die ook bij deze  
  zuiveringen een rol spelen. Zoals ik al opmerkte tracht  
  eenieder om aan de eisen in 2027 te voldoen maar er  
  zijn een aantal belemmeringen zoals krapte van  
  personeel en de stikstof eisen betreffende het bouwen  
  en verbouwen. Zo zie je maar weer dat wetgeving  
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  zichzelf in de wielen rijdt. 
*   Verder is men bezig met een nieuw belastingstelsel  
  voor de waterschappen. En zoals men altijd zegt in  
  Den Haag dat het simpeler gaat worden, hoor ik  
  alleen  maar dat het ingewikkelder gaat worden.  
  Wij zullen zien. 
*  Een laatste actie die ik wil noemen is dat er een  
  nieuwe accountant moet worden benoemd voor  
  het waterschap Vechtstromen. Dit gaat via een  
  aanbestedingstraject, maar het probleem is dat de  
  animo voor dit soort aanbestedingen niet zo groot is. 
 
Dit zijn enkele zaken waar het dagelijks bestuur druk mee is. 
 
Met vriendelijke groet, 
Ruud Wilting 
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Verslag van Algemene  
Ledenvergadering                            
CDA Coevorden     
    
Waar:  Op 25 maart 2024 in Ontmoetingscentrum  
    De Hoeksteen in Coevorden. 
Aanwezig:   19 leden (zie presentielijst) 
Afwezig:   (met kennisgeving) twee leden hebben zich  
   afgemeld waaronder ons bestuurslid  
   Helma Morskieft. 

1. Opening 

De voorzitter Cees van der Lans opent de vergadering met het 
lezen van een gedicht van Elly Mans-Los met als titel “Pasen-
Voorjaar”. Hierna heet hij alle aanwezigen van harte welkom, 
in het bijzonder onze burgemeester Renze Bergsma. 

Hij zal ons meenemen in zijn dagelijks activiteiten als Burger-
meester van Coevorden. 

2. Verslag van de Algemene Ledenvergadering  
d.d. 11 december 2023 gehouden in Zaal Wielens  
te Noord-Sleen. 

Tekstueel wordt het verslag goedgekeurd en hierna  
onder dankzegging aan de notulist vastgesteld. 
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3. Financieel verslag 2023 en begroting 2024. 

Onze penningmeester geeft een toelichting op de financiële 
cijfers van 2023 en de begroting 2024. Er worden geen vragen 
gesteld en daarna krijgt de kascommissie bestaande uit  
de heren Maikel Groot en Rob van der Kwast het woord.  
Maikel Groot doet verslag van de bevindingen en  
complimenteert onze penningmeester met het op orde  
zijn van de financiën. Hij stelt mede namens zijn mede  
commissielid Rob van der Kwast voor om de penningmeester 
décharge te verlenen. Dit voorstel wordt met algemene  
stemmen aangenomen. Maikel heeft de kas nu reeds voor  
de tweede keer gecontroleerd en zal worden opgevolgd door 
de heer Joosten uit Sleen. 

Hierna volgt een korte pauze. 

4. Gesprek met de heer Bergsma burgemeester van onze  
    gemeente Coevorden. 

De burgemeester begint met zich voor te stellen en gaat  
daarna aan de hand van door hemzelf opgeschreven  
punten verder in op een aantal zaken. Hij heeft inmiddels  
625 werkbezoeken afgelegd sinds zijn aantreden in oktober 
2021. Veel gaat goed, maar er gaan zaken ook niet goed.  
Hij heeft leuke dingen meegemaakt. Zoals de bezoekjes aan  
de echtparen die 60 jaar of langer zijn getrouwd of 100 jarigen 
in onze gemeente. De minder leuke dingen zijn er op het  
gebied van veiligheid, hennepkwekerijen, schietpartijen,  
bomaanslagen en overlast. Hierna ontspint zich een  
geanimeerd gesprek. Al met al een vergadering waar we  
met een goed gevoel op terug kijken. Wel jammer dat er  
naast de trouwe aanhang er niet meer leden aanwezig waren. 
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Hierna wordt de heer Bergsma bedankt voor zijn inbreng  
en ontvangt daarvoor een kleine attentie. 

Tevens wordt afscheid genomen van de heer Jaap van de  
Linden uit Erm. Hij heeft zich al heel wat jaren ingespannen 
voor allerlei activiteiten binnen het CDA, zowel binnen het 
provinciaal bestuur van Drenthe en in het bijzonder voor  
het CDA-Coevorden. Voor het laatst in de functie als  
campagneleider t.b.v. de diverse verkiezingen en dan in  
het bijzonder voor de verkiezingen t.b.v. de gemeenteraad. 
Jaap ontvangt hiervoor eveneens een kleine attentie. 

5. Sluiting 

Om 22.00 uur bedankt onze voorzitter alle aanwezigen  
voor diens inbreng en sluit de vergadering. 

Tineke Kiers, notulist 
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CDA gemeenteraadsfractie  
 
 Sandra Katerberg-Loman (Fractievoorzitter) 
 Diphoorn 11, 7842 TA Diphoorn 
 Telefoon 06-1045 4642 
 E mail: skaterberg@raadcoevorden.nl 
 
  Eddy Heeling (Raadslid) 
 Schaapstreek 48, 7841 BS Sleen. 
 Telefoon 0591-362383  
 E-mail: eheeling@raadcoevorden.nl 
 
 Jacqueline Streutker-Lanjouw (Raadslid) 
 Vlieghuis Europaweg 46, 7742 PR Coevorden 
 Telefoon 0524-221083 
 E-mail: j.streutker@raadcoevorden.nl  
 
 Ramon Schuttenbeld (Burgercommissielid) 
 Zweeloërstraat 20, 7846 TG Noord-Sleen 
 Telefoon 06-21638239 
 E-mail: ramon_schuttenbeld@hotmail.com 

 
  Jeroen Huizing (Wethouder) 
 Oldengaerde 45b, 7841 GB Sleen 
 Telefoon 0591-362678 

 E-mail: j.huizing@coevorden.nl 
 
Wilma Visser (Fractieondersteuner) 
Brinkmaten 24, 7854 TK Aalden 
E-mail: wvisser@raadcoevorden.nl  
 
 
 

 
 
Website:  htpp//www.cda.nl/drente/coevorden (Maikel Groot) 
Facebook:  CDACoevorden@CDACOEVORDEN (Sandra Katerberg-Loman) 
Instagram: cdacoevorden 
Twitter:  CDACoevorden@CDACOEVORDEN (CDA-Fractie) 
 

 

Van de redactie 
Het volgende ledencontactblad verschijnt in april 2025 
Kopij inleveren voor 30 maart 2025 bij de redactie.  


